
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 11. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 35
Forslag til lov om autorisation af virksomheder på el-, vvs- og kloakinstallati-
onsområdet.
Af erhvervs- og vækstministeren (Henrik Sass Larsen)

Spørgsmål 37
Ministeren bedes forklare, hvorfor man ønsker at svække kravet om faglært
uddannelse i forbindelse med delautorisationer på VVS-området, når man be-
tænker, at regeringen har en målsætning om, at 95 pct. af en ungdomsårgang
skal gennemføre en uddannelse, og at erhvervsuddannelserne skal have et
løft, både hvad angår kvalitet og image i befolkningen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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